
 

Ηράκλειο, 20 Μαΐου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας, κ. Βασίλη Κικίλια  

 

Θέμα: Οργή για το κλείσιμο της Νεφρολογικής κλινικής του ΠΑΓΝΗ 

 Σε επιστολή που μας απέστειλε ο Σύλλογος Νεφροπαθών Νομού Ηρακλείου μας 

πληροφορεί ότι  είναι σε εξέλιξη διαδικασία για την παύση  της Νεφρολογικής κλινικής 

στο Πανεπιστημιακό Γενικό Νοσοκομείο Ηρακλείου (ΠΑΓΝΗ). 

Μια κλινική που εξυπηρετεί 700 νεφροπαθείς συν 100 μεταμοσχευμένους και περίπου 

50 περιτοναϊκούς από την Κρήτη και τα γύρω νησιά. 

 Ερωτάτε ο κ. υπουργός: 

• Έχει ενημερωθεί για αυτές τις ενέργειες που επικαλείται η επιστολή του 

Συλλόγου Νεφροπαθών Νομού Ηρακλείου;  

• Προτίθεται η κυβέρνηση να σταματήσει το κλείσιμο της Νεφρολογικής 

κλινικής του ΠΑΓΝΗ;  

• Ποια θα είναι η τύχη των Νεφροπαθών της Κρήτης και των γύρω νησιών; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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